
	  
	  
	  
	  

Protokoll	  fört	  vid	  Föräldrarådets	  möte	  den	  8	  april	  2014	  
	  

Närvarande:	  
Ulf	  Jonströmer,	  Nina	  Lidfors,	  Christel	  Fors,	  Katarina	  Hedman,	  Danuta	  Engstadt	  (klass	  6),	  
Jens	  Åhman	  (klass	  6),	  My	  Lejerstedt	  (klass	  5),	  Anna-‐Carin	  Törenholt	  (klass	  5),	  Madelaine	  
Thibault	  (Vargarna),	  Alexis	  Birbas	  (Vargarna),	  	  Katarina	  Nydahl	  (Vargarna),	  Christine	  
Jönsson	  (Björnarna),	  Mattias	  Wilhelmsson	  (Björnarna),	  Gustaf	  Ryding	  (Leoparderna),	  
Marika	  Lindarck	  (Leoparderna),	  Jörgen	  Altin	  (Blåvalarna),	  Åsa	  Näselius	  (Delfinerna),	  
Lena	  Hammarsten	  (Girafferna),	  Andreas	  Dahlin	  (Girafferna),	  Carin	  Ebbesdotter	  
(Zebrorna),	  Ann-‐Sofi	  Lindblom	  (Zebrorna),	  Martin	  Sandberg	  (Hjortarna),	  Lena	  S	  Toribio	  
(Rävarna)	  
	  
	  
1. Formalia:	  
	  

-‐ Mötets	  ordförande:	  Ulf	  Jonströmer	  
	  

-‐ Mötets	  sekreterare	  Katarina	  Hedman	  
	  
-‐ Föregående	  mötes	  protokoll	  är	  justerat	  och	  godkänt	  

	  
	  

	  
2.	  	  Uppföljning	  från	  det	  förra	  mötet:	  
	  

	  	  	  	  	  	  	  -‐	  	  	  	  	  En	  önskad	  ritning	  över	  skolområdet	  är	  ännu	  ej	  klar.	  
	  

	  	  	  	  	  	  	  -‐	  	  	  	  	  Skolans	  ekonomi:	  Bokslut	  den	  30	  juni	  därefter	  kommer	  mer	  information.	  
	  
-‐ En	  standardmatsäck	  är	  utarbetad.	  Länken	  till	  denna	  placeras	  på	  klassernas	  

hemsida	  samt	  på	  Matrådets	  sida.	  



	  
-‐ Trafikgruppen	  har	  haft	  ett	  möte	  med	  Strängnäs	  kommuns	  Trafikenhet,	  även	  

Trafikverket	  deltog	  i	  detta	  möte.	  Kommunen	  vill	  att	  skolan	  driver	  ett	  ärende	  mot	  
Trafikverket	  gällande	  hastighetssänkningar	  i	  skolans	  närområde,	  kommunen	  vill	  
inte	  driva	  det	  ärendet.	  Två	  frågor	  drivs	  för	  tillfället:	  Närmiljön	  samt	  stora	  vägen	  
utanför	  skolan.	  
Trafikgruppen	  efterlyser	  nu	  nya	  medlemmar	  som	  kan	  ta	  över.	  
	  
	  

3. Rekrytering	  på	  gång,	  Nina	  informerar:	  
	  
-‐ Av	  ett	  20	  tal	  sökande	  från	  både	  Sverige	  och	  Finland	  har	  9	  st	  har	  blivit	  kallade	  på	  

intervju.	  3	  st	  av	  dessa	  skall	  anställas.	  Det	  är	  viktigt	  att	  de	  sökande	  vill	  arbeta	  på	  
just	  Gripsholmsskolan,	  att	  de	  inte	  bara	  söker	  ett	  jobb.	  
Nina	  anser	  att	  varje	  lärare	  skall	  vara	  max	  3	  år	  i	  samma	  klass.	  
	  
	  

4. Gripsholmsskolans	  bok,	  feedback	  och	  diskussion:	  
	  
-‐ Boken	  uppskattades	  av	  Föräldrarådets	  medlemmar.	  Flera	  medlemmar	  påtalade	  

att	  de	  tyckte	  det	  var	  intressant	  och	  roligt	  att	  läsa	  Ulf´s	  text	  om	  själva	  tanken	  med	  
varför	  skolan	  startades.	  En	  idé	  lades	  fram,	  att	  vi	  ska	  kontakta	  olika	  universitet	  
och	  be	  att	  få	  skicka	  ett	  provexemplar	  av	  boken.	  

	  
	  

5. Feedback	  från	  Mariefredsstyrelsens	  möte	  den	  1	  april:	  
	  

Den	  förälder	  som	  varit	  närvarande	  på	  mötet	  återgav	  i	  korthet	  de	  båda	  skolornas	  
rektorers	  -‐	  Kristina	  Björn,	  rektor	  på	  Mariefredsskolan	  samt	  Nina	  Lidfors,	  rektor	  
på	  Gripsholmsskolan	  -‐	  utmaningar	  inför	  de	  kommande	  skolåren.	  De	  båda	  
skolorna	  har	  utmaningar	  relaterade	  bl	  a	  till	  ekonomi	  och	  skolbyggnader.	  För	  den	  
som	  är	  intresserad	  av	  att	  läsa	  mer	  om	  detta	  möte	  så	  finns	  det	  en	  artikel	  i	  
Mariefreds	  Tidning	  Måsen,	  april	  numret.	  (Katarina	  har	  ett	  ex	  på	  kansliet).	  
	  
	  

6. Kort	  reflektion	  från	  Ninas	  besök	  i	  Kina:	  
	  

Det	  var	  ingen	  lyx	  på	  skolorna	  men	  det	  var	  ordning	  och	  reda,	  rent	  och	  snyggt.	  De	  
praktiska	  ämnena	  var	  mycket	  viktiga.	  Mycket	  teknikundervisning.	  Det	  var	  idrott	  
på	  schemat	  varje	  dag.	  Ledda	  rastaktiviteter	  såsom	  ”rörelse”	  var	  vanligt	  
förekommande.	  Se	  Ninas	  bilaga.	  

	  
	  

7. Finland	  är	  världsbäst	  i	  PISA	  år	  2020?	  Kort	  information	  från	  	  	  	  	  	  
UBS-‐konferensen	  i	  Helsingfors:	  



	  
-‐ Se	  Ninas	  bilaga	  
8. En	  matpolicy	  är	  under	  arbete:	  

	  
-‐ Katarina	  Nydahl	  berättar	  om	  matrådets	  arbete.	  En	  matpolicy	  är	  utarbetad.	  Målet	  

är	  att	  få	  upp	  kvaliteten	  på	  maten	  och	  att	  den	  ska	  vara	  ekologisk.	  
	  
	  
	  

9. Gripsholmsskolan	  går	  nu	  in	  för	  att	  bygga	  upp	  åk	  6-‐9,	  
fortsättning?	  

	  
-‐ Ulf	  undersöker	  om	  det	  finns	  möjlighet	  att	  starta	  ett	  gymnasium.	  Det	  skall	  vara	  

hög	  klass	  på	  lärarna	  samt	  riksintag.	  
	  
	  
	  	  	  	  	  	  10.	  Nya	  ärenden	  initierade	  av	  Föräldrarådets	  medlemmar:	  
	  
-‐ En	  flicka	  på	  skolan	  ramlade	  ner	  från	  terrassen	  på	  baksidan	  av	  Vikenhuset.	  Ett	  

staket	  kommer	  att	  sättas	  upp.	  Dock	  måste	  detta	  godkännas	  av	  
Riksantikvarieämbetet	  först.	  	  

-‐ Inskolningen	  för	  f-‐klasserna	  ska	  ses	  över.	  En	  policy	  utarbetas	  och	  läggs	  på	  
hemsidan.	  

-‐ Åk	  6	  önskar	  få	  en	  en	  plan	  över	  hur	  det	  blir	  i	  åk	  7,	  lokaler,	  lärare,	  mm.	  Kemi	  och	  
Fysiksal	  behövs,	  olika	  alternativ	  ses	  över.	  När	  det	  gäller	  hemkunskapssal	  ses	  
också	  olika	  alternativ	  över.	  Ett	  föräldramöte	  kommer	  att	  hållas	  där	  all	  
information	  ges.	  

-‐ Idrotten:	  Mer	  tid	  för	  ombyte	  efter	  idrotten	  är	  ett	  önskemål	  (främst	  för	  de	  yngre	  
barnen).	  En	  vuxen	  ska	  alltid	  finnas	  i	  anslutning	  till	  omklädningsrummen.	  Det	  ska	  
alltid	  vara	  en	  behörig	  lärare	  som	  undervisar	  i	  idrott.	  

	  
	  
	  
	  	  	  	  	  	  11.	  Övriga	  ärenden:	  
	  
-‐ Inga	  övriga	  ärenden.	  

	  
	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  12.	  Tidpunkt	  för	  nästa	  möte.	  
	  
-‐ Återkommer	  om	  tidpunkt	  för	  nästa	  möte	  då	  detta	  möte	  var	  det	  sista	  för	  denna	  

termin.	  



	  
	  
13.	  Mötet	  avslutades	  

	  
	  
Katarina	  Hedman,	  mötessekreterare	  
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